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期數的設計的資料
INFORMATION ON DESIGN OF THE PHASE4

期數有構成圍封牆的一部分的非結構的預製外牆。每幢建築物的非結構的預製外牆之厚度範圍為150毫米。任何住宅物業的圍封牆不是非結構的預製外牆。
There are non-structural prefabricated external walls forming part of the enclosing walls of the Phase. The range of thickness of the non-structural prefabricated external walls of each block is 150mm.  
There is no non-structural prefabricated external wall which is an enclosing wall of any residential property.

期數有構成圍封牆的一部分的幕牆。每幢建築物的幕牆之厚度為200毫米。
There are curtain walls forming part of the enclosing walls of the Phase. The thickness of the curtain walls of each building is 200mm.

每個住宅物業的幕牆的總面積
Total area of curtain walls of each residential property

座數
Tower

樓層	
Floor

單位	
Unit

每個住宅物業的幕牆的總面積(平方米)	
Total area of curtain walls of each residential property (sq.m.)

第2座	
Tower 2

6樓	
6/F

A 3.571 

B 0.907 

C 0.907 

D 3.366 

7樓至12樓、15樓至23樓、25樓至28樓
7/F - 12/F, 15/F - 23/F,  25/F - 28/F

A 4.244 

B 1.961 

C 1.961 

D 4.027 

30樓至33樓、35樓
30/F - 33/F, 35/F

A 6.170 

B 5.765 

36樓至41樓
36/F - 41/F 11.854 

42樓至43樓、45樓至49樓	
42/F - 43/F, 45/F - 49/F 11.854 

50樓	
50/F 11.854 

51樓	
51/F 11.854 

3樓、52樓至53樓、55樓至天台 
3F, 52/F - 53/F, 55/F - R/F Penthouse 52E 28.178

備註：期數住宅樓層由6樓至55樓。第2座不設4樓、13樓、14樓、24樓、34樓、44樓及54樓。
Note: The residential floors of the Phase range from the 6/F to the 55/F. There are no 4/F, 13/F, 14/F, 24/F, 34/F, 44/F, and 54/F in Tower 2.




